
 

Saksliste 
1) Godkjenne de stemmeberettigete. 

Alle godkjent.  

2) Godkjenne innkalling og saksliste. 

Godkjent.  

3) Valg av møteleder og sekretær samt to til å underskrive protokollen.  

Per Ivar Bakkenget valgt til møteleder, Hilde Gunn Slottemo valgt til sekretær. Alle de 
tilstedeværende underskriver protokollen.  

4) Godkjenne hovedlagets og avdelingenes årsmeldinger for 2009.  

Godkjent med følgende merknader og tillegg:  

A) SiL leverte vinteren 2009/10 en høringsuttalelse til kommunens 
idrettsplan, der vi tok opp utfordringene små idrettslag sliter med når det 
gjelder rekruttering til viktige verv. Styret ba kommunen vurdere om det 
er muligheter for å støtte idretten på noen måter på disse områdene.  

B) SiL har tatt arbeidet med vandelsattester for trenere og andre på alvor, og 
har lagt ned mye arbeid for å sikre at alle som står i et tillitsforhold til barn 
i idrettslaget skal ha politiattest.  

C) SiL har nedsatt ei gruppe som skal arbeide med å lage en alternativ 
halloweenfeiring høsten 2010. Gruppa består av Une Hallem, Laila 
Bergsmo og Hilde Gunn Slottemo, men vil etter hvert bli supplert med 
flere personer.  

D) Når det gjelder turnavdelingas årsmelding, strykes siste setning i 6. Punkt 
(”Vi stilte med en tropp på 97 turnere”). 

E) Når det gjelder skigruppas årsmelding skal følgende presiseres under 
punktet ”Representasjon”: Mariann Lyngsaunet representerer SiL som 
styremedlem i Norges Skiskytterforbund. Tor Olsen brukes som 
internasjonal hoppdommer. Paul Elvebø representerer SiL i trøndersk 
anleggskomité og organisasjons- og anleggskomiteen i NT idrettskrets. 
Formuleringen ”Paul Elvebø sitter i styret for skikretsen i NT og er leder for 
anleggskomiteen i NT” stemmer imidlertid ikke og vedtas strøket.  



5) Godkjenne hovedlagets og avdelingenes regnskap for 2009.  

Godkjent med følgende merknad: Regnskapet bør senere legges fram med oversikt 
over bankbeholdningen.  

6) Innkomne saker.  

Fem forslag fra valgkomiteen ble behandlet, jf. eget vedlegg. Følgende ble vedtatt:  

1) Spørsmålet om godtgjørelse ble overflyttet til pkt. 10 på årsmøtets 
saksliste.  

2) For valgkomiteens forslag 2, 3 og 4 ble følgende vedtatt: Det nye styret 
undersøker lovligheten av de foreslåtte ordningene i forhold til krav fra 
idrettsforbundet samt lagets egne vedtekter. Saken legges eventuelt fram 
for årsmøtet 2010. Det ble også foreslått at to styremedlemmer bør ha 
klarere funksjoner som web-ansvarlig og som ansvarlig for vandelsattester 
og at de velges med dette som særskilte oppgaver.  

3) For valgkomiteens femte forslag ble følgende vedtatt: Årsmøtet ber det 
nye styret arbeide videre med saken.  

7) Fastsette medlemskontingent.  

Kontingenten endres ikke.  

8) Godkjenne hovedlagets og avdelingenes budsjett for 2010.  

Hovedlagets budsjett manglet i skriftlig versjon, og Bakkenget refererte styrets 
forslag muntlig etter hukommelsen. Årsmøtet gir styret i hovedlaget fullmakt til å 
arbeide videre med sitt budsjett. Hovedlaget skal nå bruke noen år på å bygge opp 
egenkapital for å bedre likviditeten. Styret i hovedlaget får også fullmakt til å 
godkjenne turnavdelingas budsjett.  

9) Godkjenne lagets organisasjonsplan.  

Godkjent.  

10)  Godtgjørelse til lagets tillitsvalgte. 

Vedtatt å øke styreleders honorar til kr. 10 000,-, jf. punkt seks (innkomne saker).  

11)  Valg.  

Valgkomiteens forslag godkjent. Valgkomiteen arbeider videre med å finne leder for 
hovedstyret.  

 

 



Hilde Gunn Slottemo, 

referent  
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